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Skrivelse om äldreomsorgen och covid-19 

Med anledning av rådande pandemi som slagit hårt mot landets äldreboenden önskar vi svar 

på följande frågor:  

1. Hur många har avlidit på Södermalms äldreboenden, fördelat mellan egen regi 

respektive upphandlad verksamhet? Vi önskar en total och en uppdelning mellan 

boendena. 

2. Hur fungerar ansvarsfunktionen när det gäller att fatta medicinska beslut? 

3. I vilken utsträckning fattas medicinska beslut via telefon? 

4. I vilken utsträckning har det inom äldreboenden respektive hemtjänsten funnits 

tillgång till skyddsutrustning? Vi önskar få en bild både för egen regi och upphandlad 

verksamhet. 

5. Vilken policy vad gäller skyddsutrustning har använts och vem har fattat beslut om 

vilken policy som ska användas? Finns gemensamma riktlinjer för alla verksamheter, 

egen regi såväl som upphandlad verksamhet? 

6. Hur följer man upp att riktlinjerna för skyddsutrustningen följs? Vi önskar en 

uppdelning mellan egen regi och upphandlad verksamhet. 

7. Testas personalen inom äldreomsorgen (boenden, hemtjänst, egen regi och 

upphandlad verksamhet) på Södermalm? Vilka tester utförs? Vilket utfall har testerna 

visat hittills? 

8. Hur har samarbetet sett ut med det regionala smittskyddet? Finns en ansvarig 

testledning i Region Stockholm?  

 

 


